
vv LENS JAARVERSLAG VAN HET BESTUUR 1989-1990  
 
BESTUUR  
Het bestuur onderging in het verslagjaar nogal wat wijzigingen. Slechts voorzitter Ad Coret en 2e sekretaris Ina v.d.Berg 
bleven in funktie, terwijl penningmeester Gerard v.d.Kleij en de commissarissen Frans van Dijk en Martien Warmenhoven het 
bestuur verlieten.  
Bert Pennings, die in de loop van het vorige seizoen met zijn bestuurswerkzaamheden was gestopt, bleek toch weer bereid 
zitting te nemen in het bestuur.  
Het bleek een zware opgave om het uitgedunde bestuur weer voltallig te maken. Naast de open plaatsen die ontstaan waren 
door het vertrek van bovengenoemde personen, was er ook de nog steeds niet opgevulde vakature van algemeen sekretaris.  
Na diverse gesprekken werd Jaap Colpa "overgehaald" zijn vier jaar geleden neergelegde funktie weer op te nemen, terwijl 
ook Ben Osse weer bereid bleek toe te treden tot het bestuur. Van één kant een goede zaak dat het bestuur werd aangevuld 
met ervaren bestuurders, anderzijds geeft het toch te denken dat na eindeloos speuren naar nieuwe bestuursleden uiteindelijk 
een beroep gedaan moest worden op leden die dit werk al een groot aantal jaren gedaan hebben en eigenlijk vinden dat 
anderen nu aan de beurt zijn.  
Gelukkig kon er ook een nieuw gezicht in het bestuur verwelkomd worden. Hoewel Wim Kouwenhoven al een groot aantal 
kaderfunkties had vervuld was hij nog niet eerder lid van het bestuur. Hij werd benaderd voor de funktie van penningmeester. 
Nadat ook hij zijn "ja-woord" had gegeven kon op de ALV van 4 december 1989 het volgende bestuur worden gepresenteerd:  
Voorzitter:   Ad Coret, tevens belast met de zorg voor de akkommodatie en kontaktpersoon voor de A-selektie.  
Sekretaris:   Jaap Colpa, tevens kontaktpersoon voor de redaktie.  
2e Sekretaris:   Ina v.d.Berg  
Penningmeester:  Wim Kouwenhoven; tevens kontakt persoon voor de barcommissie, de toto-lotto-kommissie en de 

zaterdagsenioren.  
Commissaris:  Ben Osse, belast met het jeugdvoetbal, tevens kontaktpersoon voor de B-selektie zondag.  
Commissaris:  Bert Pennings, verantwoordelijk voor het materiaal en kontaktpersoon voor de niet-geselekteerde 

zondagsenioren, het zaalvoetbal en de Feko.  
Het bestuur is gedurende het verenigingsjaar blijven zoeken naar uitbreiding, om overbelasting van de zittende bestuursleden 
te voorkomen. Tegen het einde van het jaar waren onze pogingen succesvol en hebben we Martin Reuver kunnen "strikken" 
om in het nieuwe seizoen tot het bestuur toe te treden.  
Rest nog hier een woord van dank uit te spreken aan het adres van de scheidende bestuursleden Gerard v.d.Kleij, Frans van 
Dijk en Martien Warmenhoven voor al hetgeen ze in de afgelopen jaren in het belang van de vereniging hebben gedaan.  
 
KOMMISSIES  
Betere bezetting van de kommissies blijft een vrome wens. Ondanks dat sommige kommissies chronisch onderbezet zijn, blijft 
door bewonderenswaardige inzet van een aantal drijvende krachten hierin, LENS qua organisatie nog steeds op een 
acceptabel niveau.  
De Juko bestond uit maar twee leden, nl.  
Paul v.d.Steen en  
Fred Grens,  
wat wel heel weinig is voor zo'n grote jeugdafdeling. Gelukkig kon voor assistentie op zaterdag bij toerbeurt een beroep 
worden gedaan op een groep los-vaste medewerkers. Ook dit jaar was het weer een groot probleem om leiders voor de 
elftallen te vinden. Pas nadat het seizoen al enige maanden gevorderd was, konden alle elftallen over een leider beschikken.  
De Seko zondag bestond uit  
Wim v.d.Linden en  
Luc Verkijk.  
Zij zagen zich geconfronteerd met het wegvallen van Cees Bogisch, die leider van het tweede elftal werd. Zij zullen in het 
komend seizoen geen deel meer uitmaken van de Seko. Inmiddels is Ronald Bergenhenegouwen bereid gebleken hun taak 
over te nemen, naast het zaalvoetbalsekretariaat, dat hij in het komend seizoen ook zal blijven voeren.  
De zaterdagkommissie bestond uit  
Jan Ham,  
André Spa,  
Ben v.d.Nouland en  
An Bergenhenegouwen.  
Geen mutaties bij de toto-lottokommissie. Onder de bezielende leiding van  
Gerard Kemperman  
doet deze kommissie al jaren belangrijk en voor de meeste leden onzichtbaar werk.  
De redaktie bleef in handen van  
Rob Pilon.  
Eén redakteur is natuurlijk veel te weinig om een kwalitatief goed klubblad te maken. Voor komend seizoen zal hij gelukk1g 
gezelschap gaan krijgen van Marcel Jansen.  
De Barcommissie bestond uit  
René van den Steen en  
Gerard van den Steen.  
Grootste probleem is daar het gebrek aan medewerking van de leden als het om barbezetting gaat. Uitbreiding van het aantal 
vaste barmedewerkers blijft noodzaak.  
Hoewel er geen officiële Feko bestond waren er toch diverse leden bereid om op incidentele basis een aantal festiviteiten te  
organiseren, zoals barbecue, klaverjassen, play-back show, een lentefeest en diverse jeugdaktiviteiten.  
Voor de organisatie van aktiviteiten rond het 70-jarig jubileum is een jubileum-kommissie opgericht, onder de bezielende 
leiding van  
Jan Heins en  
Ton 's-Gravendijk.  



Voor uitgebreidere informatie over de gebeurtenissen in de diverse afdelingen verwijzen we naar de jaarverslagen van de 
kommissies.  
 
TECHNISCHE ZAKEN  
Vele mutaties in de technische staf waren er dit jaar. Allereerst een nieuw gezicht bij onze A-selektie. In plaats van Piet van 
der Valk werd Pim Westgeest aangetrokken als hoofdtrainer. Omdat het bestuur zeer tevreden was over zijn funktioneren en 
Westgeest graag bij LENS wilde blijven werd al snel overeenstemming bereikt over een verlenging van het contract met 
minimaal één jaar.  
Helaas kon LENS 1 ook dit jaar de zo gewenste stap terug naar de tweede klasse niet maken. Door de invoering van 
periodetitels was de kans daarop dit jaar wat groter. Ondanks dat het eerste elftal bovenin meedraaide, liet men het op 
beslissende momenten afweten, waardoor geen (periode-)titel in de wacht gesleept kon worden.  
LENS 2 wist zich, zij het nipt, weer in de Reserve 1e Klasse te handhaven.  
De B-selektie stond onder leiding van Lex Glaudemans, die ons halverwege het seizoen te kennen gaf aan het einde van het 
seizoen wegens privé-omstandigheden te zullen stoppen met trainen. Inmiddels heeft het bestuur een oude bekende t.w. Ton 
Scheer als opvolger aangetrokken.  
Gedurende de eerste helft van het seizoen leek er een kampioenschap voor LENS 3 aan te komen, waarmee terugkeer naar 
de KNVB zou kunnen worden bewerkstelligd. Helaas greep men door onverwacht en onnodig puntverlies in de tweede helft 
van het seizoen net naast het kampioenschap.  
Ook de trainer van de zaterdag-selektie, Hannie van Spronsen, heeft onze vereniging aan het eind van het seizoen verlaten. 
Hij gaat wel door als trainer en heeft bij De Jagers nieuw emplooi gevonden.  
Het bestuur heeft ook voor hem al een opvolger aangetrokken: Hans de Bruijn, thans trainer van de zaterdagafdeling van 
Schipluiden.  
Doordat LENS 1(zaterdag) een periodetitel behaalde, werd het recht verkregen deel te nemen aan de nacompetitie voor een 
plaats in de hoofdklasse. Hoewel LENS goed meedraaide in deze nacompetitie kon helaas net geen promotie worden bereikt.  
Bij de jeugd ook een nieuw gezicht dit seizoen. De A-kIassers werden getraind door Emiel Gans, die een moeilijk seizoen 
doormaakte bij A-regionaal. Hoewel dit elftal degradeerde, was er voldoende vertrouwen in de kwaliteiten van Gans en werd 
de verbintenis gekontinueerd voor het komende seizoen. De overige jeugdelftallen werden door eigen leden getraind (Fred 
Grens, Ronald Bogisch, Rob van Schaik, Ton 's-Gravendijk, Theo Hoefnagel ).  
Naast de promotie van B1 is zeker vermeldenswaard het behalen van de "double" voor LENS C1. zij slaagden erin zowel het 
kampioenschap van de hoogste C-poule als de C1-cup de behalen.  
John van der Lubbe was wederom bij onze vereniging werkzaam als technisch coördinator. In vergelijking met het jaar ervoor 
vond een lichte accentverschuiving plaats m.b.t. zijn taakstelling, in die zin dat zijn inspanningen wat minder urgent werden bij 
de jeugd, door een meer ervaren trainerscorps. Hierdoor kon hij wat meer tijd besteden aan het seniorengebeuren.  
Onder zijn leiding werd ook dit jaar weer een voortzetting gegeven aan de als zeer nuttig ervaren trainersbijeenkomsten.  
 
FINANCIEEL  
Voor het financiële verslag verwijzen we naar de toelichting van de penningmeester.  
 
AKKOMMODATIE EN TERREINEN  
"De toestand van onze velden baart het bestuur grote zorg". Als men de jaarverslagen van de aflopen jaren doorbladert komt 
men deze zin met grote regelmaat tegen. En in het verslagjaar was het al niet anders. Relatief te veel afkeuringen, na een 
paar maanden in het seizoen al grote kale plekken en zandwoestijnen aan het einde van het seizoen. Zo is de situatie al jaren. 
In het verleden zijn dan ook al diverse vriendelijke en boze brieven naar de DGM gestuurd en hebben verscheidene plezierige 
en onplezierige gesprekken plaatsgehad. Veel resultaat mocht het allemaal niet opleveren. Omdat LENS niet de enige 
vereniging is die met deze problemen kampt, werd besloten in Escamp-verband eens te pogen gezamenlijk aktie te 
ondernemen. Resultaat van overleg met de andere verenigingen was een gezamenlijke brandbrief aan de Gemeente, een 
artikel in de plaatselijke dagbladen en een gesprek bij DGM. De uitkomst hiervan was dat de Gemeente toegeeft niet het 
onderhoud te kunnen plegen dat de velden eigenlijk nodig zouden hebben. Een te beperkt budget wordt als oorzaak hiervan 
aangegeven, waarmee de klachten dus naar de politiek worden doorverwezen. Gebrekkig onderhoud, gevoegd bij een 
jarenlange overbespeling maakt dat de Escamp-velden zeer snel slijten, hetgeen leidt tot veel extra afkeuringen. Op 
incidentele basis kon door DGM wel een bedrag van f.75.000 ter beschikking worden gesteld voor extra onderhoud aan de 
Escamp-velden. Een aantal korte-termijn maatregelen is voorgesteld: ons derde veld wordt dit jaar gerenoveerd en krijgt 
nieuwe drainage, het tweede veld een nieuwe toplaag en zal over twee jaar worden gerenoveerd. Het eerste veld wordt 
geëgaliseerd en er zal bekeken worden wat aan plaatselijke wateroverlast gedaan kan worden.  
Verdere stappen zullen gezien moeten worden in het licht van allerlei belangrijke zaken die momenteel spelen op 
akkommodatie-gebied. De Nota sportvelden 2000, het Structuurplan Den Haag Zuid-West, mogelijke herindeling van Escamp, 
zijn allemaal ontwikkelingen die van invloed kunnen zijn op de binnen onze vereniging al enige tijd gaande zijnde discussie 
over de wenselijkheid van een koude sporthal, een kunstgrasveld, een vierde veld, een samenwerkingsverband met SML, of 
een kombinatie van die mogelijkheden. Meer duidelijkheid over de Gemeentelijke plannen werd nog niet verkregen. Het 
bestuur zoekt naar mogelijkheden om de ingang die wij bij de Gemeente hebben gemaakt open te houden en mogelijk in het 
komende jaar te vergroten. Ook zal gepoogd worden de banden met SML op bestuurlijk niveau weer aan te halen.  
Dankzij een voortreffelijke groep akkommodatiemedewerkers konden de noodzakelijke onderhouds- en 
reparatiewerkzaamheden aan onze akkommodatie worden verricht. Helaas moest deze groep een zware aderlating 
ondergaan door het overlijden van de heer Duivesteijn. Wij verloren in hem een enthousiast medewerker en een innemend 
mens.  
 
TENSLOTTE  
Maken wij nog melding van de jubilarissen.Dit jaar was het de beurt aan  
Cor Hoppenbrouwers (50 jaar),  
Albin van Gastel (40 jaar) en  
Cees Veldink (40jaar).  



Rest ons nog een woord van dank uit te brengen aan alle vrijwilligers zonder welke een vereniging nu eenmaal geen 
bestaansmogelijkheid heeft.  
Ook dit verenigingsjaar kon weer tot een goed eind gebracht worden dankzij de inzet van een nog steeds te kleine groep 
vrijwilligers. Wij hopen in het komende seizoen weer een beroep te mogen doen op die kommissieleden, leiders, 
medewerkers, adverteerders, sponsors en anderen, die zich op wat voor wijze dan ook voor onze vereniging hebben ingezet.  
 
Namens het bestuur, juli 1990.  
Jaap Colpa,  
algemeen sekretaris.  
 
 
JAARVERSLAG SENIORENKOMMISSIE ZONDAG 1989-90  
Ook aan het begin van het voetbalseizoen 1989-90 was er een zeer minimale SEKO-bezetting, evenals de voorgaande jaren.  
Door het overstappen van An Bergenhenegouwen naar de zaterdagkommissie bleven slechts twee mensen over voor 
uitvoering van de taken, t.w.  
Luc Verkijk, die voor het vierde achtereenvolgende jaar het wedstrijdsekretariaat voor zijn rekening nam en  
Willem van der Linden, die hem waar mogelijk assisteerde.  
In overleg met het bestuur werd tijdens de eerste bijeenkomst besloten naarstig op zoek te gaan naar een vrijwilliger voor het 
uitvoeren van de zondagdiensten. Hiervoor werd al vrij snel de heer v.d. Donck bereid gevonden, doch deze moest helaas na 
enkele weken om gezondheidsredenen zijn werkzaamheden voor de SEKO staken. Besloten werd om bij toerbeurt de 
diensten zelf te gaan draaien. Vermeld moet worden dat ook regelmatig een beroep kon worden gedaan op René Keus en 
Ben Osse.  
Laatstgenoemde hield zich namens het bestuur bezig met de zaken die de B-selektie behelsden. Door de vele afvalIers in het 
begin van het seizoen betrof dit slechts één elftal, nl. LENS 3. Als contactpersoon naar de SEKO fungeerde in het  
afgelopen seizoen Bert Pennings. Door zijn vaak diplomatieke wijze van optreden naar de diverse personen werd dit als een 
grote steun ervaren.  
Zoals uit bovenstaande argumentatie kan worden opgemaakt is van een serieuze termijnplanning weinig of niets terecht 
gekomen. Vaak werd van week tot week gewerkt en was de belangrijkste doelstelling ieder elftal elke week te laten 
voetballen. Zelfs dit is niet altijd tot ieders tevredenheid verlopen.  
De kompetitieresultaten waren evenals voorgaande jaren redelijk. Tot kampioenschappen heeft het niet mogen leiden, 
ondanks dat LENS 3 lang meedeed. Hieronder een opsomming van alle elftalresultaten:  
LENS 3 –3e plaats  
LENS 4 –10e plaats 
LENS 5 –11e plaats (gedegradeerd) 
LENS 6 –2e plaats  
LENS 7 –8e plaats  
LENS 8 –9e plaats  
Aan het einde van het seizoen werd het traditionele In Memoriam Jan Hop toernooi verspeeld. Mede door de gezellige 
tegenstanders en het goede weer werd dit opnieuw een prima seizoenafsluiting.  
Lang voor het einde van de kompetitie hadden de beide leden van de SEKO reeds de wens te kennen gegeven hun 
werkzaamheden eind mei 1990 neer te leggen. Naarstig werd naar vervangers gezocht en die werden dan ook gelukkig 
gevonden in de personen van Ronald Bergenhenegouwen en René Keus. Zij werden in de maand juni ingewerkt en nemen 
voorzover mij bekend deze honneurs nog steeds naar behoren waar.  
Rest mij iedereen te bedanken die in de afgelopen jaren op welke wijze dan ook bij de SEKO werkzaamheden heeft geholpen. 
Ik wens de huidige SEKO en de vereniging LENS veel succes voor de toekomst.  
 
Willem van der Linden.  
 
JAARVERSLAG ZATERDAG SENIOREN 1989-90  
Het afgelopen seizoen werd er met 4 elftallen aan de kompetitie deelgenomen.  
Klasse-indeling van de teams in de HVB was  
LENS 1 - 1e Klasse  
LENS 2 - Reserve 2e Klasse  
LENS 3 – Reserve 4e Klasse  
LENS 4 - Reserve 5e Klasse.  
 
Algemeen  
De zaterdagselektie trainde ook dit seizoen weer onder leiding van Hannie van Spronsen. De leiders van de selektie-elftallen 
waren: voor LENS 1 Henk Gabel sr. en LENS 2 Ben v.d.Nouland.  
Als kommissieleden konden wij An Bergenhenegouwen en André Spa begroeten. Ook dit seizoen verzorgde de fam. Ham op 
de woensdagavonden weer het natje en droogje voor de selektiespelers.  
 
De resultaten  
Ook dit seizoen waren de prestaties weer van een goed gehalte. Jammer genoeg geen kampioenschap voor de selektie 
elftallen. LENS 1 werd derde periode kampioen, zodat een plek in de nakompetitie verzekerd was. Hierin eindigde het 
vlaggeschip van de zaterdag op de 2e plaats.  
LENS 2 zag het kampioenschap door enkele minder goede wedstrijden aan zich voorbij gaan en werd uiteindelijk goede 
tweede.  
LENS 3 en 4 eindigden respektievelijk op de 8e en 9e plaats.  
Door de goede resultaten van LENS 1 en 2 was er dit seizoen weer een behoorlijke belangstelling langs de lijn.  
 



Toernooien  
Deelgenomen werd aan: het RAS toernooi, LENS toernooi en het MARINE toernooi. Het beste resultaat uit deze toernooien 
was een tweede plaats op het eigen georganiseerde LENS-toernooi. Helaas moest het Wassenaar-toernooi (veteranen) om 
de Chris Bekooy-bokaal wegens gebrek aan LENS-spelers worden afgezegd .  
 
Bedankt  
Namens de Seko wil ik iedereen bedanken die zich in welke vorm ook heeft ingezet voor de zaterdagafdeling.  
Enkele namen mogen hier toch niet ontbreken t.w. Charles Bordewijk voor de vele uren tijd gestoken in het voorbereiden van 
een puzzelrit en André Spa voor de voorbereidingen van een geslaagde feestavond.  
 
Verwachting seizoen 1990-91  
Voor het komend seizoen hebben Hannie van Spronsen en Henk Gabel te kennen gegeven LENS te gaan verlaten.  
Twee selektiespelers zullen met Hannie meegaan naar zijn nieuwe club. Met eventuele aanvulling zal het komend seizoen 
weer geprobeerd worden in de top van de kompetitie mee te draaien.  
Omdat er in het 3e en 4e elftal ook spelers zullen vertrekken, zal ook hier aanvulling nodig zijn, zodat LENS zaterdag het 
nieuwe seizoen weer met vier elftallen in de kompetitie kan uitkomen.  
 
Te organiseren evenementen 
Trainingsweekend/dag; LENS Zo 2 - LENS Za 1; Feestavond ter afsluiting van het seizoen.  
 
Jan Ham  
wedstrijdsecretaris zaterdagafdeling LENS.  
 
 
JAARVERSLAG JEUGDKOMMISSIE 1989-90  
 
De Jeuqdkommissie  
De jeugdkommissie bestond dit seizoen uit twee personen, t.w.  
Fred Grens, die de toernooien regelde en tevens leider/trainer was van LENS B1, en  
Paul v.d.Steen, die jeugd- en wedstrijdsecretaris was en tevens leider van LENS E2.  
Het spreekt voor zich dat deze twee personen niet alles alleen hebben gedaan. Dat is onmogelijk met zo'n 20 jeugdelftallen. 
Gelukkig hadden we voor het werk op de zaterdag de hulp van een twaalftal personen, verdeeld over vier groepen die 
beurtelings dienst hadden. Dit liep naar tevredenheid. Daarnaast regelde Jan Heins de scheidsrechters voor de A-, B-, C- en 
D-wedstrijden zover dit niet door de HVB geregeld was en Jim Spaans deed dit bij de E-en F-wedstrijden. Jan Spaans 
verzorgde het invullen van de ruilformulieren van de A-, B- en C-jeugd. Als laatste waren natuurlijk veel trainers en leiders 
wekelijks in de weer om alles zo goed mogelijk te verzorgen. Ook voor de nevenaktiviteiten waren er een aantal ouders die dit 
voor hun rekening namen. Ondanks alle hulp, waardoor veel taken gedelegeerd konden worden, was het voor de twee 
mensen van de jeugdkommissie een zwaar jaar, waarin lang niet alles goed ging (denk aan het vinden van leiders voor A2 en 
B3). Ook het komende jaar zullen Fred en Paul de algehele coördinatie blijven verzorgen.  
 
Elftallen  
Dit seizoen begonnen we met 19 teams, t.w: 2x A, 3x B, 4x C, 2x D, 5x E en 3x F. Al snel kwamen er door de open dagen een 
E6 en een F4 bij. Helaas waren wij genoodzaakt om in begin 1990 ons tweede B-elftal terug te trekken, doordat wij wat 
jeugdleden moesten afvoeren wegens onsportief gedrag. Dit hebben wij het afgelopen seizoen wel vaker gedaan, maar door 
de aanwas van jeugdleden aan de andere kant hoefden wij niet meer teams terug te trekken. Aan het eind van het seizoen 
hebben wij een nogal grote schoonmaak gehouden. Jeugdleden, die zich niet gedroegen of die herhaaldelijk zomaar 
wegbleven, werden geadviseerd om te bedanken als lid. Te veel tijd was immers verloren gegaan om dit soort 
probleemgevallen op te lossen het afgelopen seizoen. Liever een elftal minder (komend jaar slechts één A-elftal) dan een 
tweede team waar alleen maar problemen mee zijn.  
 
Resultaten  
Over de resultaten van alle teams kunnen wij zeer kort zijn door te verwijzen naar de laatste LENSrevue van dit seizoen, t.w. 
de JONG LENS. De leiders en de jeugdkommissie zijn in deze LENSrevue uitvoerig ingegaan op de resultaten van de 
elftallen. De belangrijkste zullen wij hier toch nog even vermelden.  
LENS A1 degradeerde helaas uit de regionale klasse na een jaar met veel problemen op het gebied van kwaliteit maar ook op 
het gebied van mentaliteit. Toen het laatste weg was, werden er wel punten gehaald, maar was het helaas te laat.  
LENS B1 promoveerde door een versterkte promotieregeling naar de regionale klasse door als derde te eindigen. Een goede 
prestatie aangezien de basis zeer smal was en er nogal eens een beroep moest worden gedaan op C-klassers. 
LENS C1 heeft een fantastisch jaar achter de rug. Dit team werd kampioen van de C1 klasse en was daarmee gelijk het 
sterkste elftal van Den Haag. Ook de C-EEN-cup werd na een zeer spannende finale gewonnen van Quick. Een jaar om nooit 
te vergeten voor de spelers en de leiders.  
Bij de overige teams komt geen promotie of degradatie voor. Wel mag de nummer één zich kampioen noemen. Wij vinden dit 
echter niet zo belangrijk bij deze elftallen. Winnen, verliezen of gelijk spelen behoort bij de voetbalsport. Gewoon gezellig met 
je sport bezig kunnen zijn is in onze ogen belangrijker dan kampioen worden. Helaas denken de ouders (zeker bij de jongste 
jeugd) en soms de spelers (meer bij de oudere jeugd) hier anders over.  
 
Trainers  
Voor het eerst sinds lange tijd hebben we weer een A-trainer in huis gehaald van buiten de vereniging, omdat er binnen de 
vereniging niet genoeg kandidaten waren om alle posten te bemannen. De trainersstaf zag er als volgt uit:  
-A-selektie Emiel Gans  
-B-selektie Fred Grens  
-C-selektie Ronald Bogisch  



-D-selektie Rob v.Schaik later Ton .s-Gravendijk  
-E-selektie Theo Hoefnagel  
Bij de D-selektie liep het aanvankelijk zeer stroef omdat Rob van Schaik plotseling onregelmatige werktijden kreeg. vooral in 
de beginperiode was het aanrommelen bij de D-selektie wat het elftal. niet ten goede is gekomen. Jammer omdat het toch  
al een kwalitatief zwakke groep is. Gelukkig nam Ton 's-Gravendijk het redelijk snel over, zodat de schade beperkt is  
gebleven.  
De opkomst bij alle groepen was zeer goed te noemen. Vaak werd er nog extra op de vrijdagavond getraind.  
Bij de overige jeugdgroepen maakten we een splitsing tussen niet geselekteerden A-en B-junioren, die getraind werden door 
Arno van Blitterswijk en de niet geselekteerden C-en D-junioren, die getraind werden door Joop Pronk en Cor Zeemeijer, 
terwijl Arnold Bijersbergen de keepers onder handen nam. Aanvankelijk was de opkomst bij beide groepen zeer goed. Na 
maart werd het echter steeds minder en moesten we de training stoppen vanaf april.  
De woensdagmiddagklub was weer in handen van Wim Blom. Bij de F-jeugd werd hij geassisteerd door Rein Heidel en bij de  
E-jeugd door Hans Hoogendoorn.  
De opkomst op de woensdagmiddag blijft altijd zeer groot. Een probleem is echter dat we nog steeds niet voldoende trainers 
hebben op deze middag waardoor het niet altijd gaat zoals het hoort. De groepen zijn te groot en de jongens krijgen te weinig 
aandacht. Dit moet volgend seizoen echt veranderen.  
 
Extra aktiviteiten 
Voetbal/training.  
Bij LENS is het gebruikelijk dat we naast de kompetitiewedstrijden ook nog zoveel mogelijk vriendschappelijk voetballen met 
zoveel mogelijk elftallen. Zo komen A1, B1 en C1 in een seizoen al snel aan 50 of 60 wedstrijden inclusief de toernooien. Wie 
goed de JONG LENS heeft gelezen, heeft gezien dat deze elftallen aan ruim 100 aktiviteiten per seizoen komen. Bij de lagere 
teams ligt dit aanzienlijk lager, maar toch nog veel hoger als bij andere verenigingen in Den Haag. Wij willen ook met deze 
teams best nog wel meer doen, maar zij zijn zelf vaak niet zo fanatiek of hebben niet zulke fanatieke leiders. Bij de jongste 
jeugd doen we natuurlijk helemaal veel extra dingen. In de vakanties voetballen of trainen zij regelmatig extra en wat te 
denken van het voetballen op de zondag. Dit is meestal een groot succes.  
Herfstweek.  
Helaas kon de herfstweek met slapen op LENS dit keer niet doorgaan in verband met het aanleggen van de verwarming.  
Wel zijn we die week aktief geweest op LENS met de jeugd maar het beperkte zich tot voetbal/trainingsaktiviteiten en het eten 
op LENS. Vooral de trainingsdemonstratie van FC Den Haag voor de B- en C-selektie met Rene Notten en zeven spelers van 
het eerste was een groot succes, alsmede de training van Mark Wotte van de landelijke jeugd van Den Haag aan de A-
selektie.  
Zaalvoetbal.  
Ook dit jaar hebben wij redelijk veel in de zaal gespeeld. In de winterstop proberen wij zoveel mogelijk in de zaal te spelen met 
onze jeugd. Zo waren wij diverse keren te gast bij de zaalvoetbalvereniging Snoekie en we deden met zo'n 15 teams mee aan 
het Zwaluwenzaalvoetbaltoernooi van de afdeling Den Haag. Ook bij Velo, Honselersdijk, Verburch en DSVP deden we mee 
aan toernooien in de zaal.  
Toernooien.  
Aan het eind van het jaar organiseerden wij weer voor alle elftallen een thuistoernooi en namen diverse uittoernooien aan. 
Door de ervaring van de laatste jaren zijn wij zeer zorgvuldig geweest in het uitnodigen van verenigingen en  
bij het accepteren van toernooien. Bij selektie-elftallen gaat het erom om aantrekkelijke toernooien te vinden met  
veel speeltijd. Bij de lagere teams en bij de jongste jeugd gaat het meer om kortere toernooien. Voor wat betreft de  
thuistoernooien zijn wij daarin redelijk geslaagd. Vooral het toernooi voor A1 en B1 was een succes met Deense, Duitse en 
Engelse teams. Wat wel opviel (ook bij de uittoernooien) is de geringe publieke belangstelling.  
Afsluiting seizoen.  
De traditionele afsluiting in de vorm van een sportdag kon door de overvolle agenda en een feestdag van SML niet doorgaan. 
Ook de afsluitende barbecue ging niet door omdat er te weinig animo was. Wel gingen er nog diverse teams op stap.  
-LENS A1 ging een weekend naar Limburg en vermaakte zich daar zeer goed.  
-LENS B1 ging ook een lang weekend naar Limburg en ook bij hen beviel deze reis uitstekend.  
-LENS C1, C2 en D1 gingen vier dagen naar Parijs. Het was een geslaagde reis waarbij alleen het sportprogramma wat tegen 
viel.  
-LENS E1 en E2 gingen ook een lang weekend naar Limburg. Zij voetbalden daar maar liefst drie toernooien en hadden een 
hoop plezier voor zeer weinig geld.  
Met de overige teams werd helaas het seizoen niet echt afgesloten. Te weinig steun toch om ook dit goed te kunnen regelen. 
Vooral van de kant van de leiders, maar vaak ook bleek er geen animo bij de jongens want het is genoeg aangekaart.  
 
Andere belangrijke voetbalzaken 
Haagse Jeugd/FC.Den Haag  
Dit seizoen hadden wij drie spelers van ons C1 in de Haagse jeugdselektie rondlopen. Het waren keeper Machiel v.d.Berg, 
middenvelder Robert Pronk en spits Hans Verhey. Ook de keeper van LENS B1, Dennis Pool, zat in de Haagse jeugd. Zij 
speelden diverse wedstrijden en toernooien. Het hoogtepunt voor de C1-spelers was zonder meer het toernooi met 
Feijenoord, PSV en Ajax in Delft.  
Daarnaast is er dit seizoen een samenwerkingsverband gestart tussen de HVB, FC Den Haag en de Haagse verenigingen. Dit 
komt erop neer dat:  
-FC Den Haag medezeggenschap krijgt bij het samenstellen van de Haagse jeugdselekties.  
-FC Den Haag de meer talentvolle spelers op de woesdagmiddag een extra training geeft op hun komplex en met de trainers 
van FC Den Haag (superselektie).  
Het doel van deze opzet zal duidelijk zijn. FC Den Haag wil tegen gaan dat de talenten uit Den Haag verdwijnen naar een 
andere BVO buiten Den Haag. Bovendien is het mogelijk voor hen om de grootste talenten over te halen naar nu hun 
landelijke A-jeugdafdeling of als die er komt straks ook naar hun landelijke B-jeugdafdeling. Voor de Haagse verenigingen zijn 
er op het eerste gezicht geen voordelen aan verbonden of je moet de extra scholing middels de trainingen als voordeel  



Zien, of het feit dat de talenten nu op jongere leeftijd niet de stap maken naar een BVO buiten Den Haag en dus langer bij hun 
eigen vereniging blijven spelen. (andere BVO's halen de spelers al vanaf 10 jaar bij hun verenigingen weg).  
LENS t/m/ 21 jaar.  
Dit elftal heeft het afgelopen jaar enkele zeer leuke wedstrijden gespeeld onder andere tegen FC Den Haag (2x), Feijenoord, 
SVV en Excelsior. Helaas hebben we wat problemen gehad met veelvuldig afkeuren, waardoor we eigenlijk te weinig met dit 
elftal hebben kunnen spelen. Aangezien het een leuke ervaring is voor onze jeugdige spelers zullen we er het komende 
seizoen beslist mee door gaan.  
Akkomodatie LENS.  
Ondanks het redelijke droge seizoen spreekt de jeugdkommissie haar zorg uit over de kwaliteit van onze drie velden en het 
trainingsveld. Als er overal gespeeld kon worden waren m.n. ons tweede en derde veld vaak onbespeelbaar. Het is dan ook 
aan onze goede buren BMT en Spoorwijk te danken dat onze jeugd op die dagen toch kon voetballen. Doordat onze 
trainingsstrook erbarmelijk slecht en vaak onbegaanbaar is door achterstallig onderhoud wordt er te vaak op veld 2 en 3 
getraind ook al zijn deze velden slecht. Het gevolg is bij iedereen bekend. Veel afkeuringen en ontevreden leden.  
Volgens de jeugdkommissie moeten wij er als vereniging dan ook alles aan doen om op onze trainingsstrook een 
kunstgrasveld te "krijgen" met omheining. Het liefst met een vierde veld erbij. Daarnaast verdienen onze kleedlokalen de 
nodige aandacht. Er zijn er beslist te weinig (zeker op zaterdag) er ze zijn te klein, terwijl het water van de douche steeds naar 
binnen loopt. Een koude hal heeft voor ons een lagere prioriteit want voetballen blijft in onze ogen een echte buiten sport.  
 
Slot  
Steeds als ik denk dat ik weer een jaarverslag moet maken, denk ik bij mezelf voor wie doe ik dit nu eigenlijk. In de ongeveer 
15 jaar dat ik dit nu al doe, heb ik nog nooit een vraag of een opmerking gehoord vanuit de vereniging. Als ik dan besluit om er 
toch maar weer een te maken denk ik bij mezelf, ik hou het dit keer wel kort. Dan ga ik beginnen en overdenk ik wat we 
allemaal wel weer gedaan hebben voor onze jeugd. En ja, dan ben ik niet meer te stoppen. Dan denk ik aan alle vrijwilligers 
(al zijn het er altijd te weinig) die veel vrije tijd hebben gegeven om onze jeugd te begeleiden Iedere keer als wij weer wat 
verzonnen hadden draafden zij maar weer op. Zonder deze vrijwilligers is een vereniging niet mogelijk. Ook namens mijn 
mede jeugdkommissielid Fred Grens wil ik iedereen langs deze weg nogmaals bedanken voor hun inzet. Ook volgend seizoen 
rekenen wij weer op jullie.   
 
Paul van den Steen 
 
 
JAARVERSLAG FEKO-BAR 1989-90  
Voor het eerst een jaarverslag van de BAR en de FEKO samen. De koppeling tussen BAR en FEKO werkt prima. Geen 
strubbelingen tussen beide commissies. Daar er iemand van de Barcommissie ook in de FEKO zit, worden de festiviteiten, die 
door de Feko georganiseerd worden direct besproken met de Barcommissie.  
En georganiseerd werd er genoeg. De FEKO was op sterkte en feestjes als de Playbackshow, de Bingo, het Lentebal, de 
Medewerkersavond en de Nieuwjaarsreceptie verliepen goed.  
Een disco werd minder succes. Een opkomst van misschien 30 man was te weinig. Waarschijnlijk ook omdat dit feest werd 
georganiseerd tijdens de WK voetbal.  
Tijdens de klaverjasdrive waren er ook een redelijk aantal tafels gevuld.  
Personele bezetting van de bar was ook redelijk goed. Vaak wel dezelfde mensen achter de bar, maar veel problemen  
leverde dit niet op.  
Voor het seizoen 1990-1991 verwachten wij meer problemen. Veel opzeggingen voor de bar en ook een paar FEKO-leden die 
er mee stopten. Verwacht wordt dat het aantal aktiviteiten ook vermindert. Gelukkig dat een jubileumcommissie ook wat 
festiviteiten op zich neemt.  
 
Namens de FEKO en BARcommissie,  
René van den STEEN  
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